

Auszug aus einer fiktiven Pressemitteilung in englischer und deutscher Sprache:

[Press Release]

Innovation Award offered by xx:

The companies of the xx industry took the opportunity of the press conference on November 11th, 20xx to announce the 10 nominees for the industry's Innovation Award. The award will be presented on the occasion of xx, the world's leading trade fair for xx, which will take place from June 12th to 15th, 20xx in Stockholm/Sweden. The jury chose ten innovations for the final round. 150 applications had been handed in in total. Nominees are: [...]

[Pressemitteilung]

Innovationspreis der xx:

Die Firmen aus dem xx Bereich haben auf der Fachpressekonferenz am 11. November 20xx die 10 Nominierungen für den Innovationspreis bekannt gegeben. Der Preis wird anlässlich der xx Messe, die vom 12. – 15. Juni 20xx in Stockholm stattfindet, vergeben. Aus über 150 eingegangenen Bewerbungen hat die Jury 10 Innovationen für die Endausscheidung ausgewählt. Nominiert sind: [...]